
  

 

 

Møteprotokoll 

 
Utvalg: Åfjord - Komite for vekst og utvikling 
Møtested: kommunestyresalen, Åfjord rådhus 
Dato: 28.02.2019 
Tid: 09:00 – 12:30 

 
Faste medlemmer som møtte: 
Navn Funksjon Representerer 
Walter Solberg Leder ÅF-AP 
Lise Grøtting Sørheim Medlem ÅF-AP 
Brit Hoås Medlem ÅF-KRF (Fra kl. 09.25) 
Lars A Lien Medlem ÅF-H (Fra kl. 09.45) 
Roy Jonny Larsen Medlem ÅF-SP 
Wenke Osen Børmark Medlem ÅF-AP 

 
Faste medlemmer som ikke møtte: 
Navn Funksjon Representerer 
Ingrid Gauslaa Hårstad NESTL ÅF-V 
   

 
Varamedlemmer som møtte: 
Navn Møtte for Representerer 
Gunnar Petterson Ingrid Gauslaa Hårstad ÅF-V 
   

 
Fra administrasjonen møtte: 
Navn Stilling 
Lars Helge Kolmannskog 
Hilde Haugdahl Humstad 

Sektorsjef, landbruk og teknisk 
Eiendoms- og beredskapssjef  

  
 
 
 
  



  

 
 
 
Saksnr Sakstittel  Lukket 
PS 4/19 5018 - Endeling prioritering bygningsvedlikehold 2019  
PS 5/19 Overtakelse av Grøttingen vassverk - sak 2017/995  

 
Drøfting: 
 

 Henvendelse fra Kystverket om avhending av Linesøya fiskerihavn. 
 
Skal Åfjord kommune ta over kystverket sin fiskerihavn på Linesøya? Hva med kommunal vei 
ned til havna?  
 
Komiteen anbefaler at Åfjord kommune takker nei til overtakelse, og anbefaler at Linesøy 
Småbåthavn får ta over anlegget så rimelig som mulig. 
 
For øvrig gjøres det oppmerksom på at Åfjord kommune vil vurdere å nedklassifisere veien til 
privat vei. Evt. tinglyste rettigheter videreføres. 
 

 Ny Idrettshall/fotballhall ble besiktiget av komitéen som synes hallen slik den fremstår 
med sitt tilbud til fotball, buldring, squash er meget flott. 
 

 
Referatsaker: 
 

 Sentrumsbarnehage, plantegninger av område ble vist, samt tegninger av bygg i 2 
etasjer. Utvidet ansatteparkering ned for kirken mot kommunens driftsbygg. Møter 
avholdt med naboer, Gartneri og Prestegårdens venner som alle gir positive 
tilbakemeldinger. 
 

 Aktivitetsbygg/basseng 
Detaljplanlegges og diskuteres, handler om brann og ventilasjon, himling i bassengene. 
Ellers intet nytt. 
 

 Årsmøte i Nesset velforening, - sektorsjef refererte til møte hvor rådmann og han deltok. 
De redegjorde for planer på Rådhustomta, flerbruksbygget og adkomstvei. 
Veivedlikehold i boligfelt – boligtun – ikke kommunalt ansvar - ble også landet en gang 
for alle. 

 
 Brannstasjon – plantegninger gjennomgått. Ombygging og påbygg tankbil og eget løp 

for vask. FBRT ønsker trimrom og møterom. Tilbyr Yolo og K-sal som alternativ.  
Arkitekt Iver Corneil – Eggen arkitekter. 

 
 Status vindparker:  

Monstad Industrihavn stenges – ISPS 6.mars. 
Første båt med container trucks og trailere for lossing fra fartøy og håndtering inne på 
Monstad kommer om en snau uke, enten onsdag 6 eller torsdag 7 mars, litt vær og 
tidevannsavhengig. Vi gjeninnfører ISPS fra da av. Veien til industriområdet og 
gjenbruksstasjonen gjennom Monstad kai-område blir da stengt.  
Mannskapet til Blue Water Shipping, som skal arbeide på havnen, kommer i uke 11. 
Første fartøy med komponenter kommer nok ikke lenge etter dette.  
 

  



  

 
 
Kort om Storheia vindpark 
Turbinmontasje 2019 med idriftsettelse 2019. Det blir 80 stk vindturbiner.  
Veier, adkomst pluss interne 62 km. 

 
Kort om Kvenndalsfjellet vindpark 
Turbinmontasje 2020 med idriftsettelse 2020. Det blir 27 stk vindturbiner. 
 
P.t har Johs. J. Syltern AS nå bygget 8,5 km vei inn i parken. Det gjenstår ca. 4 km vei 
før de er helt inne til siste turbinpunkt. Bygging av øvrige internveier til turbinene er godt 
i gang, så langt er det bygget ca. 3 km. Sprengningsarbeider for oppstillingsplasser til 
turbinene viser god fremdrift. Dette arbeidet vil pågå frem til august i år. 
 
Det er planlagt oppstart for bygging av transformatorbygg 8,3 km inne på fjellet. Dette er 
et betongbygg som skal huse høyspenningsinstallasjonene. Grunnarbeidet er allerede 
godt i gang. Videre utover våren vil arbeidet med linjebygging være i gang, Dette 
arbeidet vil bli utført av Nettpartner AS. Det er nå startet arbeider med rydding av 
vegetasjon i deler av linje traseen. 

 
Kort om Harbaksfjellet vindpark 
 
Turbinmontasje 2020 med idriftsettelse 2020. Det blir 30 stk vindturbiner.  
 
P.t har Johs. J. Syltern AS nå bygget 6 km med vei inn i parken. Det gjenstår nå ca.14 
km med internveier. Sprengningsarbeider for oppstillingsplasser til turbiner er godt i 
gang. Dette arbeidet vil pågå frem til august i år. 
 
Arbeidet med transformatorbygget på Harbaksfjellet er godt i gang. Dette blir et bygg 
som skal huse høyspenningsinstallasjonene samt en sevicedel for driftspersonell. 
Installasjon av transformatoren er planlagt på senhøsten i år. 
 
Videre utover våren vil arbeidene med linjebygging være i gang. Det er allerede startet 
arbeider med rydding av vegetasjon i deler av linje-traseen mellom Hubakken og 
Harbak. 

 
Veien fra Harbakskrysset oppgradert.  
 
For vindparkene på Kvenndalsfjellet og Harbaksfjellet bygges det et felles servicebygg 
på Ryssdalstoppen som skal stå ferdig til våren. Før sommeren i år starter jobben med 
turbinfundamentene. Disse skal stå ferdig til turbinene kommer våren 2020. 

 
 Tangen – Detaljregulering foregår.  

 
 Andre aktuelle saker –  

 
Komite Vekst og Utvikling vil påpeke viktigheten av  
at brukergrupper er representert ved oppstart i aktuelle prosjekt, og anmoder 
formannskapet å påse at dette skjer og at det uansett hvilke metoder som velges for 
brukermedvirkning legges vekt på å skape åpne kommunikasjonslinjer mellom brukerne 
og byggeier, arkitekter, rådgivere og konsulenter. 
 

Walter Solberg 
Leder 
 



  

PS 4/19 5018 - Endeling prioritering bygningsvedlikehold 2019 

Rådmannens innstilling: 
Komiteen vedtar overnevnte prosjekter innenfor rammen for midler i 2019. 
 
Saksprotokoll i Åfjord - Komite for vekst og utvikling - 28.02.2019  
Behandling: 
 
Alle kommunale leiligheter skal ha fiber og nett. 
Flere har fått fiber lagt av Rissa Kraftlag i 2018 til kr. 10000. Nå i 2019 har Telenor kommet på 
banen med tilbud om gratis fiber, evt. grave selv over egen eiendom.  
Antall leilighetsbygg var 37 stk, ble 58 stk etter adresseoverlevering (hvor mange bokser?)  
 
Administrasjonen skal utrede videre, antall leiligheter og ikke minst undersøke kostnad.  
Hva med trygdeleiligheter? Avlastningsboligen osv. 
 
Komiteen vedtar innstilling til vedtak med følgende tillegg: 
(…), men anmoder administrasjonen om å finne en løsning for rom 211 gruppe 3 på 
Helsesenteret innenfor rammen. 
 
Forslag til vedtak med tillegg ble enstemmig vedtatt. 
 
Endelig vedtak: 
 
Komitéen vedtar overnevnte prosjekter innenfor rammen for midler i 2019, men anmoder 
administrasjonen om å finne en løsning for rom 211 gruppe 3 på Helsesenteret innenfor 
rammen. 
 
 

PS 5/19 Overtakelse av Grøttingen vassverk - sak 2017/995 

Rådmannens innstilling: 
 
 
Saksprotokoll i Åfjord - Komite for vekst og utvikling - 28.02.2019  
Behandling: 
 
Saken ble lagt fram uten forslag til vedtak. 
 
Magne Silseth orienterte om saken. 
Kommunen er forpliktet til å sørge for godt vann – drikkevannsforskriften. Vann skal være 
selvfinansierende. 
 
Løsningen for kommunen vil sannsynligvis være å legge overføringsledning fra Ratvika.  
Eventuell tilknytningsavgift for 42 abonnenter etter dagens gebyrforskrift vil bli kr. 525.000. 
Vassverket har oppspart egenkapital, og anlegget er gjeldfri. 
  



  

 
 
 
Komiteens forslag til vedtak: 
 
o Åfjord kommune er positiv til å ta over Grøttingen Vassverk. 
o Åfjord kommune legger og bekoster ny tilførsels ledning over fjorden fra Ratvika. 
o Overtakelse vil koste Grøttingen Vassverk en innbetaling på totalt Kr. 350.000. 
o Abonnentene betaler deretter kommunale avgifter fra 1.1.2021. 
o Anlegget driftes av Grøttingen Vassverk fram til kommunal påkobling. 
 
Alternativt: å betale ordinær tilknytningsavgift p.t. kr. 12 500 pr. ab. 
 
Forbehold om politisk godkjenning av investeringen og vilkår. 
 
Enstemmig vedtatt. 
 
Endelig vedtak: 
 
o Åfjord kommune er positiv til å ta over Grøttingen Vassverk. 
o Åfjord kommune legger og bekoster ny tilførsels ledning over fjorden fra Ratvika. 
o Overtakelse vil koste Grøttingen Vassverk en innbetaling på totalt Kr. 350.000. 
o Abonnentene betaler deretter kommunale avgifter fra 1.1.2021. 
o Anlegget driftes av Grøttingen Vassverk fram til kommunal påkobling. 
 
Alternativt: å betale ordinær tilknytningsavgift p.t. kr. 12 500 pr. ab. 
 
Forbehold om politisk godkjenning av investeringen og vilkår. 
 
 
 


